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Bolgár György keddi beszélgetős műsorában megkérdezte a BKV gazdasági igazgatójától, hogy a felső
vezetés hajlandó lenne-e lemondani bérezése bizonyos százalékáról, hiszen a vállalat más, „kisebb"
dolgozóitól ebben az évben elvonnak bizonyos összegeket.

A gazdasági igazgató válaszában elmondta, hogy a menedzsment egyöntetűen úgy határozott, hogy a
prémiumuknak csupán az ötven százalékát veszi fel.

A kérdés csak az, hogy a tények ismeretében a BKV menedzsmentje vajon miért kapott prémiumot.


